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Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Semjén Zsolt, nemzetpolitikáért
felelős miniszterelnök-helyettesnek

„Miért nem írták alá a legutóbbi Ukrán-Magyar Kisebbségi Vegyes Bizottsá g
jegyzőkönyvét? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszterelnök-helyettes Úr !

A XV. Ukrán-Magyar Kisebbségi Vegyes Bizottság december 19-i budapesti ülését követ ően
a felek nem írták alá az ülés jegyz őkönyvét . A testület több éves szünet után tekintette át a
magyarországi ukrán és a kárpátaljai magyarságot érint ő leglényegesebb kérdéseket, mégi s
mind a magyar és az ukrán félnek egyaránt voltak olyan javaslatai, amit a másik fél ne m
tudott elfogadni . Ennek ellenére a kisebbségi vegyes bizottság történetében most el őször
fordult elő , hogy a felek nem írták alá az ajánlásokat tartalmazó jegyz őkönyvet .

A fentiek alapján kérdezem Miniszterelnök-helyettes urat :

- A bizottság előkészítése során Közigazgatási és Igazságügyi Minisztérium
Nemzetpolitikai Államtitkársága a korábbi évek gyakorlatától eltér ően miért nem kérte
ki az Ukrajnai Magyar Demokrata Szövetség javaslatait, ajánlásait a kárpátaljai
magyarság megoldásra váró problémáival, illetve azok esetleges megoldásaival
kapcsolatban?
A magyar fél miért nem fogadta el Ukrajnai Magyar Demokrata Szövetségnek azt a
jogát, hogy tagságának garancialevelet állíthasson ki a könnyített magyarország i
vízumszerzés céljából? Az ukrán részről megfogalmazott ajánlás az egyenjogúság
alapelvét helyezte el őtérbe, hiszen megengedhetetlen, hogy a garancialevelek
kiadásának gyakorlata édes- és mostohagyerekekre ossza az ukrajnai magya r
közösséget .

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ



Magyar részr ő l miért kötötte az aláírás feltételéül a kormány a Tisza-melléki járás és a
magyar többség ű választókörzet kialakításának kérdését, tudva azt, hogy ezen
kérdések, javaslatok jóváhagyására a testületnek nincs jogosítványa ?
Mikor hozza nyilvánosságra a Közigazgatási és Igazságügyi Minisztérium a XV .
Ukrán-Magyar Kisebbségi Vegyes Bizottság el őkészítésének dokumentumait, illetve a
magyar és ukrán fél által készített jegyz őkönyv-tervezeteket?

Tisztelettel várom írásbeli válaszát !

Budapest, 2011 . december 28 .
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